

NATIONAL HOUSING BANK /SPA  
SUPPORT DEPUTY DIRECTORATE GENERAL

NIF:000016001502293

## NOTICE OF PROVISIONAL AWARD

The Support Deputy Directorate General of the National Housing Bank (BNH/SPA), informs all bidders who participated in the National and International Open Call for Tenders with minimum capacity requirements No. 01/BNH/DGAS/2024 relating to "Acquisition of a CORE Banking System (CBS)", the notice of which appeared in the national dailies: Le Soir d'Algérie and Al Masaa on 08/25/2024.

That at the end of the tender evaluation procedure, the tenderer ITSS - INFORMATION TECHNOLOGIES SOLUTION AND SERVICES SARL is provisionally retained.

The criteria that prevailed in the choice of this operation are as follows:

DESIGNATION OF THE OPERATION	OPERATOR WITHHOLDING AND NIF	OFFER AMOUNT AFTER CORRECTION AND DISCOUNT DA/TTC	NOTES OBTAINED			IMPLEMENTATION TIME
			Technical score /70 points	Financial score /30 points	Overall Rating /100 points	
Acquisition of a CORE Banking System (CBS)	SARL ITSS NIE: 060.504.026 (CHE-108-387-349)	11,988,466.40 USD /TTC	63.70	30	93.70	15 months

Bidders who wish to learn about the detailed results of the evaluation of their bids may contact the services of the National Housing Bank, Administration and Means Department, located in the Bab-Ezzouar business district, Algiers no later than three (03) days from the first publication of this notice in the national dailies.

Any bidder contesting the choice made by the contracting service may lodge an appeal with the Markets Commission of the National Housing Bank, located in the Bab-Ezzouar Business District, Algiers within ten (10) days from the date of the first publication of this notice in the national dailies.

BANQUE NATIONALE DE L'HABITAT /SPA

DIRECTION GENERALE ADJOINTE SUPPORT

NIF : 000316001502293

## AVIS D'ATTRIBUTION PROVISOIRE

La Direction Générale Adjointe Support de la Banque Nationale de l'Habitat (BNH/SPA), informe l'ensemble des soumissionnaires ayant participé à l'Appel d'Offres National et International ouvert avec exigence de capacités minimales N°01/BNH/DGAS/2024 portant sur « Acquisition d'un Système CORE Banking (CBS) », dont l'avis est paru dans les quotidiens nationaux : Le Soir d'Algérie et Al Masaa le 25/06/2024.

Qu'à l'issue de la procédure d'évaluation des offres, le soumissionnaire ITSS - INFORMATION TECHNOLOGIES SOLUTION AND SERVICES SARL est retenu à titre provisoire.

Les critères ayant prévalu au choix de cette opération sont les suivants :

DESIGNATION DE L'OPERATION	OPERATEUR RETENUE ET NIF	MONTANT DE L'OFFRE APRES CORRECTION ET RABAIS DA/TTC	NOTES OBTENUES			DELAI DE REALISATION
			Note technique /70 points	Note financière /30 points	Note Globale /100 points	
Acquisition d'un Système CORE Banking (CBS)	SARL ITSS NIE : 060.504.026 (CHE-109-387-349)	11 988 466,40 USD /TTC	63,70	30	93,70	15 mois

Les soumissionnaires qui souhaitent prendre connaissance des résultats détaillés de l'évaluation de leurs offres, peuvent se rapprocher auprès des services de la Banque Nationale de l'Habitat, Direction de l'Administration et des Moyens, sis au quartier des affaires Bab-Ezzouar, Alger au plus tard trois (03) jours à compter de la première parution du présent avis sur les quotidiens nationaux.

Tout soumissionnaire contestant le choix opéré par le service contractant peut introduire un recours, auprès de la Commission des Marchés de la Banque Nationale de l'Habitat, sise au quartier des affaires Bab-Ezzouar, Alger dans un délai de dix (10) jours à compter de la date de la première parution du présent avis sur les quotidiens nationaux.